
Protokoll styrelsemöte Sockenrådet 7/4 - 22 
 

Närvarande: Susanna Bjelkered, Sara Lindgren, Claes Sjöberg, Per Johansson, Sandra 

Lundquist, Jan Karlsson och Tord Sandell.  

 

1. Ordförande öppnar mötet. 

2. Justeringsperson: Sandra Lundquist 

3. Föregående protokoll: Gicks igenom. 

4. Ekonomi: Det har ökat. Jan Karlsson ansvarar för att NIF skickar 

Vintermarknadsfakturorna för år 2020 och 2022 till Sockenrådet inom 

två veckor. Per Johansson påminner Erik Hjärtfors att skicka sin 

Vintermarknadsfaktura inom två veckor.  

5. Rapport från föreningar: Säljens fiskevårdförening: jobbar för att 

plantera in gös, men fått avslag då det är en invasiv art.  

6. Arbetsplanen: Gicks igenom och uppdaterades. Vi jobbar vidare på de 

uppdrag vi fick på årsmötet och vår arbetsplan.  

7. Övrigt:  

-Det finns ett sug av att hyra båt för att komma ut på sjön, finns det 

intresse av att köpa in båtar för uthyrning? Vi följer upp denna punkt på 

nästa möte.  

-Städning/röjning vid badet 24 april kl. 10-13, medtag verktyg för 

röjning/räfsning.  

8. Nästa möte: 5/5 2022 kl 19:00 på IP 

9. Mötet avslutas. 

 

Sekreterare    Justerare 

_________________________  __________________________ 

Susanna Bjelkered    Sandra Lundquist 

 


